
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

20.11.2023  
 
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Janovič, Jakubička, Plesník, 
Pernica, Matyska, Konečná  
 
Omluveni: Přibyla   
 
  
Informace od ředitele ÚVT:  
 

 V úterý 21.11 proběhne celodenní evaluace VaV ICS. Předpokládáme, že závěrečná  
zpráva bude hotová do vánočního večírku, kde bude ředitel o výsledcích evaluace  
informovat zaměstnance.   

 Ve středu 22.11 proběhne Rada pro IT - témata AI a rozhraní na Komerční banku. 
Při použití nástrojů jako je ChatGPT je nutné dávat pozor, aby nebyla vkládána citlivá 
a osobní data, protože se mohou šířit nekontrolovatelným způsobem.   

 Téma dvojího financování – tlak a kontroly ze strany MŠMT budou zaměřeny i na toto 
téma, MU připravuje vnitřní systém, jak riziko dvojího financování jedné aktivity 
omezit.   

            
  
Informace od divizních:  
  
DITS  

 Proběhla prezentace na poradě kvestorky ohledně možností zapojení AI do 
administrativy univerzity. Tohle téma bude prezentováno taky na nejbližším kolokviu 
dne 29.11.2023. Dominoval zájem o podrobnosti a využívání MS Copilot, až bude 
dostupný (aktuálně není ani možné koupit ChatGPT Plus nebo Enterprise)  

 Pokračují práce na zadávací dokumentaci EPIS (smlouva, funkční a nefunkční 
požadavky, hodnotící kritéria). Na konci 01/2024 by mělo být dokončeno.  
 

  
CERIT SC  

 Práce na přípravě zítřejšího hodnocení  
 Pokračuje příprava projektu EOSC NRP (interní deadline pro hotový projekt je 

10.12.2023)  
 Příští týden se koná seminář e-INFRA CZ (27. A 28.11.), kde se bude mimo jiné řešit 

i housing pro e-INFRA CZ, ELIXIR CZ i EOSC CZ  
 Celotýdenní účast na General Assebly projektu GDI (Genomic Data Infrastructure), 

kde máme bezprostřední vazbu na tým prorektorky Pospíšilové (ELIXIR CZ a NCMG a 
další velké výzkumné infrastruktury)  

 Příprava návrhu odměn  
  
  
 



  

 
HR  

 Odbory schválily novou směrnici ÚVT o rozvržení a evidenci pracovní doby – 
reflektována novelizace Zákoníku práce   

 Převod dovolené do příštího roku – dnes šla informace na rozšířené kolegium, ve 
středu 22.11 půjde na všechny zaměstnance.   

 Výměna karet z bezpečnostních důvodů. Probíhá komunikace s CVT FI o hromadném 
zadání požadavku na výměnu karet  

 Úkol z minulé porady – zodpovězení otázek z rozšířeného kolegia:   
o Podpora vzdělávání – Agenda bude řešena začátkem příštího roku, jakmile 

bude znám rozpočet. Momentálně nakoupeno 30 licencí SEDUO, zájemci se 
mohou hlásit. Je stále k dispozici i systém odborného vzdělávání 
(Software Dev, Security, IT OPS, Data & machine learning, cloud) Pluralsight, 
kde má každá divize k dispozici přístup.  

o Teambuildingové aktivity: Detailní informace budou k dispozici, jakmile bude 
znám rozpočet. Budeme obnovovat realizační tým a každého dobrovolníka rádi 
uvítáme. Zájemci se můžou přihlásit Janě Veselé (veselá@ics.muni.cz)   

o Mikulášská besídka se uskuteční 6.12. v 17 hod. v klubu ÚVT. V pondělí večer 
bude všem zaměstnancům rozesláno info.  Ředitel děkuje všem, kteří se na 
organizaci besídky podílí.  

  
 
DKSD a DITI  

 Příprava návrhů odměn na obou divizích  
 Schůzka ohledně stěhování DC Botanická s prof. Matyskou (CERIT) a vedení 

CESNET  
o Nová alternativa pro stěhování v podobě serverovny B103 (nabídnutou namísto 

A511)  
o Proběhla schůzka s dr. Kasprzakem ohledně možností a obhlídky B103  
o Aktuálně příprava harmonogramu stěhování a ověřování možností a parametrů 

B103  
 Proběhla Platforma pro výzkum a vývoj kybernetické a informační bezpečnosti 

pravidelně pořádaná NÚKIB  
 Začátek plánování a nastavování úvazků od 1.1.2024 na obou divizích  
 Příprava projektu EOSC NRP (KA6, část KB)  

 
 
  
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
  
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU      
  
 
  
  
  
  
 


